
آرمان ملی:  سه بازیکن و یک مربی تیم 
مصاحبه های  دلیل  به  سپاهان  فوتبال 
نساجی  مقابل  بازی  از  پس  که  جنجالی 
مازندران انجام دادند، به کمیته انضباطی 

فدراسیون فوتبال احضار شدند.
   احساس خطر سپاهان

پس از تساوی یک - یک تیم های فوتبال 
اصفهان  سپاهان  و  مازندران  نساجی 
فوتبال،  برتر  لیگ  بیست وسوم  هفته  در 
مربیان و بازیکنان سپاهان به قضاوت بیژن 
شدیدی  اعتراض  مسابقه  داور  حیدری 
کردند. سپاهانی ها که در سه هفته اخیر سه 
تساوی کسب کرده و به نوعی برای رسیدن 
به قهرمانی احساس خطر کرده اند، مدعی 
بودند که قضاوت داور به ضرر آنها بوده است. 
۷+۴۷ بازی نساجی مازندران  در دقیقه 
خ داد؛ در محوطه جریمه  مهم ترین اتفاق ر
طی برخوردی که با عارف رستمی مهاجم 
قرمزپوشان داشت، باعث سرنگونی او شد و 
این صحنه دوباره مورد نظر داوران VAR قرار 
گرفت و بیژن حیدری نیز برای بازبینی صحنه 
به کنار زمین رفت. در نهایت داور وسط این 
صحنه را خطا تشخیص داد و اعلام پنالتی به 
سود نساجی کرد. مربیان و بازیکنان سپاهان 
به این صحنه اعتراض تندی داشتند و بر این 
باور بودند هیچ خطایی صورت نگرفته است.

   نظر سرمربی
فوتبال  تیم  سرمربی  کارترون  پاتریس 
سپاهان در نشست خبری پس از دیدار با 
کرد : زیاد حرفی  نساجی مازندران اظهار 
ندارم، نمی خواهم دروغگو باشم اما مجبور 
محروم  وگرنه  بگویم  دروغ  امشب  هستم 
می شوم. ۲ بازی است که اتفاقاتی می افتد؛ 
این بازی نیز دیدید که در محوطه برخورد 
خاصی بود، چیز دیگری هم ندارم بگویم. 
او در پاسخ به سؤالی درباره شرایط سپاهان 
گفت لیموچی را از دست  افزود: می شود 
دادیم. از نظر فاز تهاجمی بازیکن خیلی 
مهمی را از دست دادیم. در این بازی سعی 
کردیم سیستم را تغییر دهیم، اوایل نیمه 
کنیم سخت بود اما بعد  اول تا وفق پیدا 
شرایط خوب شد و گل زدیم. کارترون ادامه 
داد: حس من این است که بهتر می توانستیم 
بازی را کنترل کنیم ولی اینطور گل خوردن و 
اینطور گل ما را نگرفتن عجیب است. بازی 
کردند و در  گل سالم را مردود اعلام  قبلی 
این بازی اینطور پنالتی برای حریف گرفتند. 
کادوی عجیب برای  گل یک  به نظرم این 
تیم حریف بود. سرمربی سپاهان در پاسخ 
به سوالی در خصوص شرایط داوری و اینکه 
آیا داوری عامل تأثیرگذار این بازی بود گفت: 
گفتم امشب باید دروغگو باشم و دارم دروغ 

می گویم، بنا به شرایط باید دروغگو باشم و 
چیزی نگویم.

   اعتراض سپاهانی ها 
محمد دانشگر بازیکن سپاهان گفت:» من 
سه سال است که در سپاهان بازی می کنم 
و چند سال هم در استقلال بودم، بنابراین 
به روند لیگ عادت کرده ام. می توانم بگویم 
که قهرمانی ها را مانند بنزین سهمیه بندی 
قهرمان  سپاهان  چون   ، انگار می کنند؛ 
سوپرجام شده، پس یک جام بس است و 
برای لیگ و جام حذفی تیم های دیگری باید 
قهرمان شوند!« سیاوش یزدانی نیزگفت:» در 
لیگی که قهرمانش با یک امتیاز بالا و پایین 
مشخص می شود، شما در دو هفته چهار 
امتیاز از سپاهان گرفتید. ما دلمان خوش 
بود که VAR آمده، ولی مگر می شود چنین 
صحنه ای را پنالتی گرفت؟ تمام زحمات تیم 
را نابود کردند و امکان ندارد چنین صحنه ای 
را پنالتی بگیرند و حتی یک درصد هم پنالتی 
نبود.« محمد کریمی سپاهان گفت:» بحث 
من داوری است و نمی توانم خودم را کنترل 
کنم، مخصوصاً زمانی که حق با تیم ماست. 
هفته قبل صحنه ای که داور پنالتی اعلام 
پرسپولیس  مقابل  چادرملو  برای  می کند 

و VAR همان صحنه را رد می کند. مشابه 
همین صحنه در بازی ما اتفاق می افتد و داور 
ادامه می دهد و VAR پنالتی اعلام می کند. 
کارشناسان بروند و درباره این صحنه نظر 
بدهند.« مهدی کریمیان کاپیتان سابق و 
مربی فعلی سپاهان گفت:» پارسال استقلال 
در قائمشهر در کورس بود با یک تیم خاص، 
داور بازی چه کسی بود؟ صحبت های آقای 
نکونام در کنفرانس بعد از بازی را بشنوید. 
آن زمان استقلال در کورس بود و حالا ما در 
کورس هستیم. ما تاوان حذف شدن یک 
تیم در آسیا، تاوان حذف یک تیم در جام 
حذفی، تاوان نگرفتن سوپرکاپ یک تیم را 

نباید بدهیم.«

   اعتراض نساجی 
با این وجود، اعضای تیم نساجی مازندران 
نیز به داوری اعتراض داشته و اعتقاد دارند 
مهم ترین  است.  شده  پایمال  حق شان 
صحنه ای که نساجی به آن اعتراض دارد، 
که  جایی  افتاد،  اتفاق  بازی   ۲۱ دقیقه 
سیاوش یزدانی، مدافع سپاهان روی مچ 
پای سیامک نعمتی تکل زد و به گفته برخی 
از کارشناسان باید از زمین اخراج می شد، 
 VAR اما حتی در بازبینی تصاویر از اتاق

گرفته نشد!  کارت هم  تصمیمی به دادن 
به  بازی  آهسته  صحنه های  که  حالی  در 
وضوح نشان می داد خطای آشکاری شکل 
که مستحق جریمه است. مسئولان  گرفته 
گر یزدانی  باشگاه نساجی بر این باورند که ا
اخراج می شد شاید نتیجه طور دیگری رقم 
می خورد، چرا که سپاهانی ها مجوز بودند 

حداقل ۷۰ دقیقه ۱۰ نفره بازی کنند.

نظر قائم مقام نساجی 
ایزد سیف ا... پور قائم مقام باشگاه نساجی 
مازندران در گفت و گو با ایسنا درباره اعتراض 
کرد:  اظهار  داوری  عملکرد  به  سپاهان 
کاری قصد  متاسفانه سپاهانی ها با شلوغ 
دارند عملکرد خوب نساجی را در این دیدار 
کامل  زیر سوال ببرند. این تیم با احترام 
وارد ورزشگاه وطنی شد و حتی ما هواداران 
اتفاقی  تا  نکردیم  پذیرش  را  خود  بانوان 
نیفتد.  او ادامه داد: به گواه کارشناسان و 
گر تیمی امسال مظلوم واقع  کمیته داوران ا
گر مظلوم  شده تیم نساجی است. در قدیم ا
بودیم می گفتیم VAR نیست اما حالا با این 
سیستم هم تیم ما ضرر کرده است. به طور 
مثال در بازی مقابل تیمهای استقلال و 
ک بیشترین ضرر را ما از  خیبر و آلومینیوم ارا
VAR کردیم. سیف الله پور افزود: در خیلی 
از بازیهایی که بیژن حیدری داور ما در این 
فصل بوده ضرر کردیم؛ مثل بازی مقابل گل 
گهر که پنالتی ما را نگرفت و باختیم. البته 
هیچ وقت روی سلامت داوران به خصوص 
آقای حیدری شک نداریم. نمی دانیم تیم 
سپاهان روی چه صحنه ای اعتراض دارد. 
پنالتی که روی بازیکن ما اتفاق افتاد اظهر 
گر دوستان اعتراضی  من الشمس است و ا
دارند و از کورس جا ماندند مقصر ما نیستیم. 
در بازی رفت هم در دقیقه 9۴ خطای واضح 
روی مهرزاد رضایی را نگرفتند و برد تیم ما 
در دقایق آخر با تساوی عوض شد اما ما 

صحبتی نکردیم و این بی انصافی است.

   احضار
انضباطی فدراسیون  کمیته  روز جمعه 
به مصاحبه های  توجه  با  فوتبال نوشت: 
انجام شده علیه داور مسابقه بعد از بازی 
سپاهان - نساجی از سوی بازیکنان و کادر 
فنی تیم سپاهان، کمیته انضباطی ابلاغیه 
مهدی  اساس  این  بر  که  کرد  صادر  ای 
کریمیان، سیاوش یزدانی، محمد دانشگر 
ماده  نقض  تخلف  بابت  کریمی  محمد  و 
فوتبال  فدراسیون  انضباطی  مقررات   ۷۱
باید  ها  مصاحبه  بر  ناظر  دستورالعمل  و 
دفاعیات کتبی خود را ظرف مدت ۴۸ ساعت 

به کمیته انضباطی ارسال نمایند.
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حاشیه های یک تساوی؛ اعترض و احضار سپاهانی ها! 

ترامپ هوادار کدام ورزشکار است؟  
رئیس جمهور ایالات متحده اعلام کرده که از 
طرفداران پر و پا قرص ستاره مشهور UFC است  
دونالد ترامپ، رئیس جمهور ایالات متحده، 
کانر  که از طرفداران پر و پا قرص  کرده  اعلام 
، ستاره مشهور UFC است و حتی  مک گرگور
 ، از خالکوبی های او نیز تعریف کرد. مک گرگور
مبارز 36 ساله ایرلندی، بین سال های ۲۰۱3 تا 
۲۰۱۷ با عملکرد درخشان خود در مسابقات 
و  کری خوانی  خاص  سبک  لطف  به   UFC
ک اوت هایش، میلیون ها طرفدار در سراسر  نا
جهان به دست آورد. ترامپ، که مدت هاست از 
هواداران "The Notorious" محسوب می شود، 
در دیدار با مایکل مارتین، نخست وزیر ایرلند، 
درباره علاقه اش به مبارزان ایرلندی صحبت 
کرد. زمانی که از او درباره ایرلندی محبوبش 
پرسیده شد، ترامپ پاسخ داد: من ایرلندی های 
زیادی را دوست دارم اما باید بگویم که مبارز شما 
را خیلی می پسندم. او بهترین خالکوبی هایی 
را دارد که تا به حال دیده ام. کانر فوق العاده 
است، البته شما مبارزان بزرگی در ایرلند دارید. 
مک گرگور یکی از چهره های سرشناس حاضر در 

مراسم تحلیف دوم ترامپ در ژانویه بود. 

ویژه

گفتوگو

سید علی موسوی مهاجم سابق استقلال 
و کارشناس فوتبال در مورد وضعیت آبی های 

پایتخت در فصل جاری صحبت کرد. 
   نظر شما  در مورد شرایط استقلال در 

این فصل چیست؟
مشکلات  اسیر  فصل  اول  از  استقلال   
مدیریتی و فنی بود. برای جذب بازیکن به 
تمامی  نتوانست  و  خورد  زیادی  مشکلات 
نفرات مد نظر نکونام را جذب کند. در ادامه 
جدایی نکونام و رفت و آمد چند سرمربی از 
جمله بختیاری زاده، موسیمانه، نوازی و در 
نهایت بوژوویچ رخ داد. ماتزاری هم که در حد 
حرف بود و نمی شد او را به ایران آورد. استقلال 
اتفاقاتی را لمس کرد که یک باشگاه آماتور هم 
چنین رفتاری را نمی کند. اختلافاتی که میان 
کادر فنی و مدیریتی بود شرایط این تیم را در 
جدول نشان می دهد که جزو هشت تیم بالای 
جدول هم نیست؛ بنابراین هیچ شانسی برای 
قهرمانی در لیگ برتر ندارد. تنها امید قهرمانی 
استقلال به فتح جام حذفی است و آن هم به 
دلیل اینکه در ادامه مسیر تا فینال بازی های 
این تیم با تیم هایی از لیگ دسته اول است. 
استقلال همواره در جام حذفی یک تیم مطرح 
و موثر بوده و در کنار پرسپولیس رکورد رکورددار 
حضور  تعداد  اینکه  ضمن  است.  قهرمانی 
استقلال در فینال بیش از هر تیم دیگری 
گر قهرمانی در جام حذفی رقم بخورد  است. ا
می تواند سرپوشی باشد بر نتایج ضعیفی که 
در لیگ قهرمان نخبگان آسیا و لیگ برتر به 

دست آمده است.
   درآسیا هم نتیجه ای نگرفتیم! 

  بهتر است خودمان را فریب ندهیم. هیچ 
تیم ایرانی نمی تواند در آسیا مدعی قهرمانی 
باشد. 3۰ سال است که درجا می زنیم و تیم های 
درجه دو آسیا از ما جلو زدند. الان فاصله 
ایجاد شده و هر چقدر هم هزینه کنیم بیهوده 
است. بازیکنان ایرانی در حد پولی که می گیرند 
حرفه ای عمل نمی کنند. بیشتر روی تجارت 
و بیزینس خود تمرکز دارند و می دانند وقتی 
گر در طول فصل به  یک قراردادی می بندند ا
قهرمانی هم نرسند به بخش عمده ای از مبلغ 
قرارداد می رسند؛ بنابراین برای آنها اهمیتی 
که  که قهرمان بشوند یا نشوند. پولی  ندارد 
ل ها از فوتبال می برند بسیار زیاد است. ما  دلا
دیدیم در این فصل که یک بازیکن اول فصل در 
استقلال بود در ادامه به نساجی رفت و دوباره 
به استقلال بازگشت. مثل اینها کم نداریم و 
نشان می دهد که چه پولی در این فوتبال رد و 

بدل می شود.

موسوی: 
هیچ تیم ایرانی 

نمی تواند در آسیا 
مدعی قهرمانی باشد

  NBA اولین بازیکن تاریخ 
با ۴ هزار پرتاب ۳ امتیازی! 

 ، گلدن استیت واریرز فوق ستاره  تسنیم: 
یک رکورد تاریخی دیگر را به نام خود ثبت کرد.

استیفن کری، فوق ستاره تیم بسکتبال گلدن 
، یک رکورد تاریخی دیگر را به  استیت وریرز
کرد. او در جریان بازی مقابل  نام خود ثبت 
 NBA ؛ به اولین بازیکن تاریخ کرامنتو کینگز سا
تبدیل شد که موفق به ثبت ۴ هزار پرتاب 3 
امتیازی در دوران حرفه ای خود شده است. 
در حالی که در آغاز دوران حرفه ای کری، هیچ 
بازیکنی حتی به مرز 3 هزار پرتاب 3 امتیازی 
کنون این آمار را به سطحی کاملاً  نرسیده بود، او ا
جدید رسانده است. این شوت تاریخی در کوارتر 
سوم بازی، با همان فریب و مهارتی که او طی ۱6 
فصل حضور خود در وریرز نشان داده به ثمر 
رسید. با وجود این دستاورد، کری در این بازی 
نیاز به درخشش زیادی نداشت؛ واریرز با نتیجه 
کرامنتو را شکست داد. کری  قاطع ۱3۰ بر ۱۰۴ سا
بازی را با ۱۱ امتیاز، 5 پاس گل و ۴ پرتاب موفق از 9 
تلاش به پایان رساند. تیم او از زمان اضافه شدن 
جیمی باتلر در ۱3 بازی از ۱۴ مسابقه به پیروزی 

رسیده است.

منهایفوتبال

کوتاه

خانه تکانی نوروزی دنیامالی در وزارت ورزش
از حضور احمد دنیامالی، وزیر ورزش و 
جوانان در این وزارتخانه ۷ ماه گذشته و 
هنوز اقدام روشنی که بتوان آن را نشانه ای 
خ نداده  از تحول دانست، در هیچ بخشی ر
است. وزارتخانه ای که نام جوانان را یدک 
که  آن هم در دولت چهاردهم  می کشد 
شعارش از ابتدا فرصت دادن به جوانان 
نه  و  دارد  جوانی  وزیر  نه  کنون  ا بود، 
تشکیل  جوانان  را  مهمش  معاون های 
داده اند. احمد دنیامالی، وزیر ورزش و 
جوانان در شروع کارش که ۷ ماه از دوره 
وزارتش گذشته، همچون وزرای پیشین 
خود چندان به اجرای قانون »طرح اصلاح 
در  بازنشستگان  به کارگیری  ممنوعیت 

مناصب دولتی« اهتمام نورزیده و حتی 
برخی معاونان خود را از میان بازنشستگان 
برگزید. چهره های تکراری و بازنشسته یا در 
آستانه بازنشستگی که طبیعتاً قادر به ایجاد 
کشور  ورزش  مدیریت  در  اساسی  تحول 
نیستند. شروین اسبقیان، معاون توسعه 
ورزش قهرمانی در آستانه بازنشستگی قرار 
گرفت او را در  دارد، اما دنیامالی تصمیم 
پست معاونت مهم وزارتخانه ابقا کند. با 
اینکه رفتن مریم کاظمی پور از معاونت زنان 
با کارنامه ضعیفی که از خود به جای گذشت 
کنون نایب رئیس کمیته ملی پارالمپیک  ]و ا
کادمی پارالمپیک شده[ اجباری و  و رئیس آ
لازم بود، اما دنیامالی نگاه جدیدی به این 

معاونت هم نداشت. فریبا محمدیان که 
سابقه معاونت زنان را داشته و بازنشسته 
هم شده بار دیگر به وزارت ورزش و جوانان 
بازگشت که طبیعتاً نمی توان شاهد تحولی 
بود. بازگشت دوباره مناف هاشمی به وزارت 
ورزش و جوانان به عنوان معاون توسعه 
مدیریت و منابع هم نشان داد، دنیامالی 
تکرار و استفاده از افراد تکراری در وزارت 
کرده است.  ورزش را تبدیل به یک رویه 
اما، علیرضا رحیمی،  در چنین شرایطی 
معاون امور جوانان احمد دنیامالی خبر 
داده که وزیر تصمیم و اراده ای قاطع دارد 
که از موعد  ۱3۰ نیروی این وزارتخانه  تا 
بازنشستگی شان گذشته، رفتنی خواهند 

شد و این یک تحول بزرگ در جوانگرایی 
گر دنیامالی چنین قدم بزرگی بردارد،  است.ا
در وهله اول رکود در وزارت ورزش را از بین 
خواهد برد. افرادی که سال هاست بدون 
کنند یا  اینکه تحولی در وزارتخانه ایجاد 
نگاهی توسعه ای در بخش های مختلف 
داشته باشند، به آفت بزرگ کارمندی مبتلا 
برای  امری واجب  و رفتن شان  شده اند 
ورزش است. هرچند این آفت فقط مختص 
تعدادی کارمند در وزارت ورزش و جوانان 
نیست و رؤسای فدراسیون های زیادی و 
سایر مسئولان آنها با وجود بازنشستگی 
و تفکرات کهنه همچنان در ورزش فعال 

هستند.  

شهاب الدین سفال منش مربی تیم ملی 
فوتسال کشورمان معتقد است شرایطی که 
ملی پوشان ایران در تورنمنت چهارجانبه و 
دوستانه برزیل تجربه کردند، یک برگ برنده 

برای تیم ملی به شمار می رفت.
   بازی مهم 

تیم  درباره  سفال منش  شهاب الدین 
ملی ایران در تورنمنت فوتسال برزیل، به 
بسیار  تورنمنت  مسابقات  گفت:  تسنیم 
خوبی را پشت سر گذاشتیم و بازی با برزیل 
می تواند درس های بسیار زیادی برای ما 
داشته باشد. دو بازی با برزیل هدف ما از 
شرکت در تورنمنت بود و بهترین بهره را از آن 
بردیم. وی با بیان اینکه دیدار با افغانستان 
و گرینلند به برنامه های تیم ملی کمک کرد، 
اظهار داشت: جوانانی مانند سبزی، تقوی، 
افضلی و غلامی به تیم ملی دعوت شدند که 
به خوبی خودشان را نشان دادند. در سه 
، تعداد بسیار زیادی از بازیکنان در  سال اخیر
تیم ملی بازی کرده اند که گام بسیار مهمی 
در راستای پشتوانه سازی برای تیم ملی 
فوتسال است و آرشیو کاملی از بازیکنان در 

اختیار داریم که می توان از آن استفاده کرد.
   بازیکنان جوان  

مربی تیم ملی فوتسال ایران با اشاره به 
نگاه کادر فنی به بازیکنان جوان عنوان کرد: 
جسارتِ بازی دادن به جوانانی که توانایی 
خود را در یک لیگ سخت نشان دادند، یکی 
از بهترین دستاوردهای تورنمنت برزیل بود. 
رسیدن به استراتژی بازی هم هدف بعدی ما 
بود. با درس گرفتن از جام جهانی و تحلیلی 
که کادر فنی از همه تورنمنت ها و نیازهای 
فوتسالِ به روز دنیا کسب کرد، تلاش کردیم 
تغییری در سبک بازی تیم ملی ایجاد کنیم.

   تغییرات 
کادر فنی به  سفال منش با بیان اینکه 
هدفش در تغییر سبک بازی رسید، تصریح 
کتیکی  کرد: در آستانه یک تغییر در اهداف تا
خودمان هستیم. مدت هاست روی مدل 
دفاعی کار می کنیم و می خواهیم به ساختار 
مسیر  در  برسیم.  سبک  این  در  کاملی 
پیشرفت برای جام ملت های آسیا، فلسفه 
بازی خودمان را با نگرش جدیدی شکل 
می دهیم و به دنبال بازیکنانی هستیم که 

در این زمینه به ما کمک کنند.
    تورنمنت برزیل  

وی با اشاره به برنامه فشرده تورنمنت 
برزیل خاطرنشان کرد: سه تمرین در برزیل 
کشور  این  به  سفر  از  پیش  گر  ا داشتیم. 
تمرینات بیشتری پشت سر می گذاشتیم، 
در  بهتری  هماهنگی  با  می توانستیم 
تورنمنت شرکت کنیم. بازی طی چهار روز 
با برزیل مقابل پنج هزار  متوالی و دیدار 
گر یک نوآوری و برگ برنده برای ما بود.  تماشا

می خواهیم در همین مسیر پیش برویم.
   سال جدید  

مربی تیم ملی ایران در مورد برنامه های 
این تیم در سال آینده به تسنیم گفت: ۱۴۰۴ 
که مراحل  یک سال فوتسالی خواهد بود 
مقدماتی و نهایی جام ملت های آسیا و نیز 
تعدادی فیفادی خواهیم داشت. احتمال 
کافا  برگزاری المپیک آسیایی و مسابقات 
وجود دارد. بخشی از فیفادی ها پُر شده 
است و منتظر شروع لیگ هستیم تا جوانان 
آینده داری به فوتسال ایران معرفی شوند. 
کادر فنی همه جزئیات را زیر نظر دارد و 

جلو  مسیر  این  در  شمسایی  تصمیم  با 
می رویم.

   قرارداد 
سفال منش در ادامه یادآور شد: کادر فنی 
تیم ملی تا روز ۲9 اسفند با فدراسیون فوتبال 
قرارداد دارد. شمسایی پس از آن برنامه ها و 
اهداف خودش را به فدراسیون ارائه می کند 
و درباره ادامه همکاری تصمیم می گیریم. از 
اصولی و تاج تشکر می کنم که در بحبوحه 
انتخابات فدراسیون، مقدمات حضور ایران 
در برزیل را فراهم کردند. این موارد لازمه رشد 
فوتسال است و باید ادامه داشته باشد. وی 
با بیان اینکه ایران در دو سال اخیر در دو 
تورنمنت برزیل حضور یافته، تصریح کرد: 
پس از چندین سال، اعتمادسازی خوبی در 
جنبه بین الملل از سوی فدراسیون فوتبال 
ایران برقرار شده است. فیلیپ )مسئول 
برگزاری تورنمنت برزیل( هم برای حضور در 
ایران ابراز تمایل کرد. سرمربی برزیل هم از 
جوانان ایران تمجید کرد. او دیدار فینال را 
یکی از سخت ترین بازی های اخیر تیمش 

دانست و برای سفر به ایران ابراز علاقه کرد.

توصیف ایتالیایی ها از طارمی: 
نگرش درست، اعتماد به نفس کم!

گر طارمی تا پایان فصل شرایط  کوریره دلواسپورت نوشت ا
را برای خود تغییر ندهد احتمالا از اینتر جدا شود. مهدی 
طارمی تابستان  به عنوان بازیکن آزاد راهی اینتر شد تا بعد 
از چند سال حضور در پورتو، راهی یک لیگ جدید شود. 
طارمی برای جا افتادن در ترکیب نراتزوری به سختی تلاش 
کرد. این مهاجم ایرانی در طول فصل چندین بار در ترکیب 
اصلی قرار گرفت اما نتوانست  انتظارات را برآورده کند. مسلم 
گی از مهاجم باتجربه ای مانند طارمی انتظار  است که اینزا
بیشتری به خصوص در دیدارهای حساس دارد. کوریره 
دلو اسپورت در بخش بعدی گزارش خود درباره وضعیت 
مهاجمان اینتر و مهدی طارمی نوشت: تصور این است 
که طارمی اعتماد به نفس ندارد هرچند برخورد او همیشه 
گر  درست بوده و نگرش خوبی داشته است. با این وجود، ا
کنون تا پایان فصل بهبود قابل توجهی نداشته  عملکرد او از ا
باشد، اینتر ممکن است  خداحافظی زودهنگامی با او تنها 
یک سال پس از ورودش به ایتالیا داشته باشد. اینتر در بازی 
بعدی یکشنبه ۲6 اسفند باید در دیداری حساس در سری آ 
به مصاف آتالانتا رده سومی برود که در کنار ناپولی از مدعیان 
قهرمانی در سری آ محسوب می شود. این در شرایطی است 
کین کوریا از اینتر تا حد  که جدایی مارکو آرناتوویچ و خوا
زیادی مشخص شده است و اینتر قصد دارد مهاجم جدیدی 
در تابستان به خدمت بگیرد.  نراتزوری که در لیگ قهرمانان 
اروپا به عنوان تنها نماینده صعود کرده ایتالیا حضور دارد، در 

یک چهارم نهایی با بایرن مونیخ روبه رو می شود.

 نزدیک شدن هوادار به لیگ آزادگان 
با شکست برابر شمس آذر

تیم های هوادار تهران و شمس آذر قزوین از ساعت ۱9 
روز پنجشنبه در ورزشگاه پاس قوامین تهران آغازگر هفته 
باشگاه های  برتر  لیگ  فوتبال  رقابت های  بیست وسوم 
گردان  کشور بودند، دیداری که در نهایت به برتری 3 بر ۲ شا
سیدمهدی رحمتی در تیم شمس آذر انجامید. هومن 
ربیع زاده در دقیقه ۲۷ و مجتبی فخریان در دقیقه ۴۰ برای 
تیم شمس آذر گل زدند تا این تیم با برتری دو گله نیمه 
نخست را پشت سر بگذارد. متئو میلار هافبک استرالیایی 
هوادار در دقیقه 5۷ دروازه شمس آذر را باز کرد و تیمش 
گلزنی عباس حبیبی در  کرد، اما با  را امیدوار به بازگشت 
دقیقه 69 مجدداً اختلاف دو تیم به دو گل رسید. تکاپوی 
تیم هوادار برای تغییر نتیجه در ادامه تنها یک گل به دنبال 
داشت که توسط مجتبی حقدوست در دقیقه ۷۷ به ثمر 
نشست و در نهایت این تیم شمس آذر بود که با نتیجه 3 بر ۲ 
پیروز شد. با پیروزی در این بازی شمس آذر ۲۴ امتیازی شد 
و به رده سیزدهم جدول لیگ برتر صعود کرد. هوادار نیز با ۱۲ 
امتیاز قعرنشین جدول و همچنان گزینه نخست سقوط به 

لیگ دسته اول باقی ماند.
 

توافق نساجی با وینگر ازبکستانی
باشگاه نساجی برای تقویت کادر بازیکنان خود، با وینگر 
ازبکستانی به توافق رسید. تیم فوتبال نساجی برای برطرف 
گلزنی خود و بقا در لیگ برتر با نظر ساوو  کردن مشکل 
میلوشوویچ سرمربی خود، با یک وینگر ازبکستانی به توافق 
رسید. جسور یاخچیبائف وینگر ۲۷ ساله ازبکستانی پیش 
کور و نوبهار این کشور  از این سابقه بازی در تیم های پاختا
داشته است. همچنین خبر دیگر درباره نساجی این است 
که محمد عیسی مهاجم سودانی این تیم هم قراردادش را با 
نساجی فسخ کرده است. نساجی در ۲3 هفته گذشته لیگ 
برتر تنها موفق شده ۱۲ گل به ثمر برساند که این آمار برای 
تیمی که رقابت شدیدی در پایین جدول برای بقا در لیگ 

برتر دارد اصلا خوب نیست.

 سیمئونه: ندیده بودم
 VAR  پنالتی بازبینی کند

سرمربی تیم فوتبال اتلتیکومادرید تصمیم بحث برانگیز 
تیم داوری بازی مردانش برابر رئال مادرید را در حذف آنها 
از لیگ قهرمانان اروپا تأثیرگذار می داند. دیه گو سیمئونه 
سرمربی تیم فوتبال اتلتیکومادرید پس از باخت خانگی 
تیمش برابر رئال مادرید در ضربات پنالتی بازی برگشت 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا از عملکرد 
کرد.  انتقاد  ک  مارچینیا شیمون  بازی،  لهستانی  داور 
دوم  پنالتی  ضربه  مسابقه  صحنه  بحث برانگیزترین 
اتلتیکویی ها بود که خولین آلوارس آن را به گل تبدیل کرد، 
 ،VAR ک پس از بازبینی این پنالتی به توصیه اما مارچینیا
آن را مردود اعلام کرد چرا که به نظر تیم داوری، مهاجم 
انتینی دو بار لمس توپ داشت؛ ابتدا با پای تکیه گاه  آرژ
خود و بعد هم ضربه اش با پای راست. سیمئونه پس از بازی 
به خبرنگاران گفت: بازیکنانی که امشب برای ما پنالتی 
ک  زدند، پیش از این تجربه چنین چیزی را نداشتند؛ اوبلا
چرا اما او شامل این ارزیابی نمی شود. ما یک بازی بسیار 
خوبی را ارائه کردیم و به نظرم باورنکردنی هم جنگیدیم. 
به نظرم حتی می توانستیم قبل از کشیده شدن بازی به 
وقت های اضافه گل بعدی را هم بزنیم. سرمربی آرژانتینی 
روخی بلانکو افزود: ظاهراً داور تشخیص داده که آلوارس 
هنگام زدن پنالتی اش دو بار لمس توپ داشته است، اما 
من ندیدم که )با لمس اول( توپ تکان بخورد. )خطاب 
به خبرنگاران حاضر در سالن نشست خبری( هر کسی که 
معتقد است خولیان دو بار به توپ ضربه زده است دستش 
را بالا ببرد! بالا ببرید! هیچ کسی بالا نمی برد؟! هرگز ندیده 
بودم که VAR داور را برای بازبینی یک ضربه در پنالتی های 
پایان بازی فرابخواند. با تمام اینها من به بازیکنانم افتخار 
می کنم. ما نتوانستیم حریف را شکست دهیم، اما شب 
سختی را برای شان ساختیم. مطمئنم که خود آنها هم دارند 
می گویند که ما بیچاره شان کردیم. سیمئونه ادامه داد: بازی 
ما باورنکردنی، پرانرژی و با تلاش فراوان همراه بود. تیمی که 
کلی بازیکن بزرگ دارد را به خوبی کنترل کردیم. هواداران 
ناراحت هستند، اما می دانند که تیم شان با تمام توانش 
جنگید. شاید نتوانند خواب خوبی داشته باشند، اما این 

تیم سزاوار تشویق است.

سفال منش: شرایط تورنمنت برزیل یک برگ برنده برای ما بود 


